
Rozpočtové priority pro 2015 
 

Podklad pro jednání Akademického senátu PF UK dne 11. prosince 2014; na základě závěrů 

Ekonomické komise sestavil M. Antoš 

 

V dubnu letošního roku, v souvislosti s projednáváním rozpočtu na rok 2014, Ekonomická komise 

doporučila Akademickému senátu, aby byla v dostatečném předstihu otevřena diskuse o 

rozpočtových prioritách pro rok 2015. Důvodem je skutečnost, že fakultní rozpočet na běžný rok je 

s ohledem na rytmus univerzitního rozpočtového procesu schvalován až zpravidla v dubnu daného 

roku, kdy již zbývá jen minimální prostor pro plánování a většina příjmů i výdajů je pevně daná.  

V návaznosti na toto doporučení, které bylo projednáno na schůzi AS PF UK 24. dubna 2014, 

Ekonomická komise shromáždila a projednala řadu podnětů. Podrobný záznam jejich projednávání, 

který shrnuje i případné argumenty pro a proti, popř. zhodnocení jejich proveditelnosti, je k dispozici 

v zápisu z jednání Ekonomické komise dne 2. října 2014 (odkaz). Tento dokument obsahuje pouze 

stručný přehled těch návrhů, které Ekonomická komise podpořila a které předkládá k diskusi a 

schválení Akademickému senátu: 

1. Vytvoření zázemí pro studenty 

 pohodlné sezení v „Bazénu“, který je tradičně místem setkávání studentů, například ve 

vyvýšených prostorech v rozích, kde jsou v současné době umístěny květináče 

 sezení v okolí učebny č. 100 a č. 300, kde je v současné době umístěno pouze několik křesel 

 možnost využívat volné seminární místnosti v době, kdy tam neprobíhá výuka 

2. Dovybavení učeben bílými tabulemi pro psaní fixem 

3. Instalace většího množství zásuvek po obvodu místnosti č. 300 

4. Umístění stojanů na kola na dvůr 

5. Malování a výměna koberců a židlí v kancelářích 

 

Návrh usnesení: 

1. Akademický senát žádá vedení fakulty, aby zajistilo posouzení proveditelnosti a finanční 

náročnosti záměrů uvedených pod body 1 až 4 a nejpozději do konce února 2015 předložilo 

zprávu k projednání v Akademickém senátu, tak aby bylo možné rozhodnout o jejich zahrnutí do 

rozpočtu na rok 2015. 

2. Akademický senát doporučuje vedení fakulty, aby umožnilo studentům operativně si vypůjčit 

seminární místnost, ve které neprobíhá výuka, např. proti předložení ISIC na vrátnici. 

3. Akademický senát doporučuje vedení fakulty, aby byla do rozpočtu fakulty zařazena samostatná 

položka „rekonstrukce kanceláří“. Současně doporučuje, aby byl stanoven a zveřejněn výhled na 

postup rekonstrukcí v příštích letech, z něhož bude patrné, v jakém období se s rekonstrukcí 

jednotlivých kanceláří počítá. 
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